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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 18 januari 2022  

Aanwezig  : Desiree Dolle, Peter van Gerven, Kees Henkelman,  
                                  Ben van den Reek, Maria van der Sommen, Rob Thieme      
                                  (gedeeltelijk) en Jan Timmers (voorzitter) 
Gast                        : Rutger Janssens (wijkmanager). 
Afwezig  : Hendrik-Jan Melissen  
Versie en datum     : versie 1 15 maart 2022.                                                                                                                                                                                                                                                                                          

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                     
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom. Een bijzonder 
woord van welkom Desiree Dolle de nieuwe voorzitter van de werkgroep “Groen” 
en vanuit deze positie ook lid van het bestuur van de wijkraad. Een korte 
voorstelronde wordt ingelast.  
 
Hendrik-Jan Melissen is door corronabesmetting helaas verhinderd deel te 
nemen. 
 
Rob Thieme deelt mede dat hij de vergadering eerder moet verlaten. Jan 
Timmers vraagt aan Rob of hij nog iets te melden heeft m.b.t. de werkgroep 
“Infra”. Rob geeft aan dat dat de werkgroep er een lid bij heeft, namelijk Carlos 
Ceelaert; omdat Francien Tiebosch de groep heeft verlaten blijft het aantal gelijk. 
 
De agenda wordt verder overeenkomstig vastgesteld. 
 

2. Mededelingen vooraf. 
Er zijn geen mededelingen vooraf. 

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven). 
De correspondentielijsten week 50 en week 52 2021 en week 01 en week 2 2022 
geven geen aanleiding tot verdere opmerkingen.  
 

4. Verslag BV 09 november. 
Naar aanleiding van het verslag:   
- Evaluatie Opendag BijBomans en 5-jarig bestaan: Hier is reeds voldoende 

aandacht aan besteed. Er zijn voor nu geen restpunten. 
- Buurtbijen. Jan Timmers en Kees Henkelman moeten nog een afspraak 

maken met de supportgroep Buurtbijen. 
- Notitie m.b.t. Wet bestuur en toezicht rechtspersonen: Zie agendapunt 8. 
- Notitie m.b.t. Tekeningsbevoegdheid bij sponsorcontracten: Wordt t.z.t. 

opgenomen in statuten en/of huishoudelijk reglement.  
- Voorbereiding tijdelijk asielzoekerscentrum Autotron: De voorbereidingen zijn 

volop bezig. Het ziet er naar uit dat met enige vertraging het centrum in 
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februari/maart operationeel kan zijn. De wijkraad heeft hier verder geen 
actieve rol in. De ontwikkelingen worden afgewacht en indien er meer 
duidelijkheid over is zal de wijkraad bezien welke bijdragen wenselijk en 
mogelijk zijn. Wellicht kan BijBomans hier ook wat in gaan betekenen. 

 
5. Verslag BV 14 december 2021. 

Naar aanleiding van het verslag: 
- Schouwverslag: Komt terug in de wijkraad zodra dit in de werkgroepen 

“Groen” en “Infra” verder is geprioriteerd.   
- Openstelling en gebruik BijBomans: Ben van den Reek geeft aan dat de 

beheergroep niet direct kan plaatsen wat er bedoeld wordt met “openheid” van 
BijBomans. Toegelicht wordt dat dit een minder duidelijke omschrijving is; hier 
wordt openstelling mee bedoeld.                                                                                            
Ben geeft aan dat BijBomans als ontmoetingsplaats in de wijk voor en door 
wijkbewoners bestaansrecht heeft. Indien er nog andere en meer activiteiten 
gaan plaatsvinden is het noodzakelijk om goede spelregels af te spreken over 
het gebruik van de ruimtes. Vooralsnog gaat de beheergroep er vanuit dat de 
gastvrouwen zorgdragen voor de dagelijkse gang van zaken in het gebruik 
van BijBomans. 
Het bestuur onderschrijft dit. 
 

      Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

  

6. Terugblik op overleg met wethouder Roy Geers. 

Zoals reeds verwoord heeft het bestuur het onderhoud en overleg met wethouder 

Roy Geers als prettig, onderhoudend en zinvol ervaren. Rutger Janssens geeft 

aan dat Roy dit ook zo ervaren heeft. 

 

Ben van den Reek vind het opvallend en jammer dat de wethouder geen harde 

toezeggingen heeft gedaan over het voortbestaan van BijBomans dat min of meer 

direct gekoppeld is aan het beleid m.b.t. gemeentelijk (maatschappelijk) vastgoed 

en subsidieverstrekking. Het is op zich wel begrijpelijk, maar het maakt het wel 

noodzakelijk dat we als bestuur moeten kijken welke aanvullende alternatieven en 

mogelijkheden er zijn. Het idee wordt geopperd om onze zorgen op dit gebied 

kenbaar te maken aan de politieke partijen, die nu volop bezig zijn met het 

voorbereiden van de gemeentelijke verkiezingen. 

     

7. Begroting Wijkraad 2022. 
De begroting wordt toegelicht door de opsteller Kees Henkelman. Nadat Kees 
een aantal vragen heeft beantwoord keurt het bestuur de begroting goed.  
 

8. Wet bestuur en toezicht rechtspersonen: 
Kees Henkelman heeft een aantal reacties ontvangen op de eerste 
conceptversie. Hij zal deze verwerken in een tweede versie en het bestuur doen 
toekomen. 
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9. Subsidiebeschikking. 

Het bestuur dankt de gemeente voor het toekennen van de subsidie. Peter van 
Gerven zal de door de gemeente gevraagde verslaglegging opstellen en 
aanleveren. 

 
10. Gemeentelijke digitale bijeenkomst m.b.t. Wijkscan Rosmalen. 

Een aantal bestuursleden hebben deelgenomen. Het was een goed 
georganiseerde en nuttige bijeenkomst. Zodra het verslag ontvangen is zullen wij 
hier in de nieuwsbrief aandacht aan besteden. 

 
11. Uitbreiding Tennisvereniging Rosmalen. 

Op dit moment is mede naar aanleiding van het advies van een onafhankelijke 
partij het voorstel on hold gezet. Nader onderzoek en overleg is noodzakelijk. Het 
bestuur zal de ontwikkelingen nauwgezet volgen en gaat er vanuit dat het vervolg 
in goed overleg met de directe bewoners zal plaatsvinden. 

 
12. Rondje langs de werkgroepvelden. 

Bestuur algemeen (Jan Timmers): 
 
- Beweegpark: Het beweegpark zal op 4 februari met een formeel tintje worden 

geopend. Jan heeft het programma hiervoor reeds gemaild. Hij nodigt de 
bestuursleden uit om aanwezig te zijn. 

- Wijkonderhoudsplan: Hendrik-Jan en Jan hebben regelmatig overleg met 
Sandra Ilbrink en Hanno de Hoog over de totstandkoming van dit plan. 
Helaas heeft de oplevering van een eerste concept vertraging opgelopen. 

- Digibord: Jan licht zijn overleg met de leverancier toe. Het bestuur besluit het 
tweede digibord in opdracht te geven. 

BijBomans (Ben van den Reek): 

- Kerstattenties: De door de diverse bestuursleden rondgebrachte 
kerstattenties zijn goed ontvangen. Ook de gastvrouwen hebben gezorgd 
voor een attentie voor de vaste bezoekers. 

- Coronamaatregelen: Ben meldt dat BijBomans de afgekondigde 
coronamaatregelen blijft volgen. Bij binnenkomst BijBomans wordt 
toegangscontrole uitgevoerd. 

 Kleine groepen kunnen weer in overleg hun activiteiten bij BijBomans    
 voortzetten; voor grotere groepen kan dit nog niet. 

Communicatie (Maria van der Sommen): 

- Web-site: De web-site wordt heringericht overeenkomstig de diverse 
speerpunten. Het bezoek aan de site blijft constant. 

 Maria heeft het voorstel om via de web-site de vergader-/activiteitenplanning   
 open te stellen. 

- Nieuwsbrieven: Er is grote belangstelling voor de (digitale) nieuwsbrieven 
(70% gelezen in januari). 

- App-groep voor bestuur: Maria zal een app-groep voor het bestuur 
aanmaken. Na een tijdje zal geëvalueerd worden of dit nuttig is. 
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- Fijnstofmeting A-59 Oost: Maria zal in de nieuwsbrief aandacht besteden aan 
de fijnstofmeting. 

Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman): 

- Geen verdere bijzonderheden. 

Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven): 

- Herhalingscursus reanimatie: Zodra de coranamaatregelen het toelaten zal 
Peter de herhalingscursus gaan organiseren. 

- Huisbezoeken 80+: Binnenkort zal de tweede bijeenkomst onder leiding van 
Farent plaatsvinden. Farent heeft een nieuwe projectleider aangesteld i.v.m. 
zwangerschapsverlof van de huidig projectleider.  

Openbare ruimte en groen “Groen”(Desiree Dolle): 
 
- Desiree geeft aan voor nu geen bijzonderheden te hebben. De werkgroep 

“Groen” zal in de volgende bijeenkomst de openstaande punten/activiteiten op 
een rij zetten. In afstemming met de werkgroep “Infra” moeten de resultaten 
van de wijschouw verwerkt worden. 
 

Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme): 
 

- Daar Rob de vergadering inmiddels verlaten heeft zijn er verder geen 
bijzonderheden te vermelden.  

 
13. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 

Jan Timmers vraagt hoe Desiree Dolle haar eerste bestuursvergaderring ervaren 
heeft. Disiree heeft er een goede indruk aan over gehouden. De (vele) punten 
worden in een open overleg en prettige sfeer besproken. 
 
Er komt verder niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik 
gemaakt.  

 
14. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 
 

 

0701-2 
0809 
 
0911 

Uitwerken voorstel m.b.t. gebruik interactieve software. 
Heeft niet de eerste prioriteit en zal opgepakt worden 
zodra er meer tijd/capaciteit is. 
Maria zal dit oppakken zodra hier tijd voor kan worden 
ingeruimd. 

Maria/Peter 
Hendrik-Jan 
 
Maria 

1805-3 
1210 
 
 
 
 

Opstellen vereisten vanuit de Wet Toezicht en Bestuur. 
Kees heeft een eerste concept gereed en zal dit aan het 
bestuur sturen voor een reactie. Hij vraagt de 
bestuursleden ook na te denken over de noodzaak van 
een huishoudelijk geglement (is nu niet voorhanden). Kan 

Kees 
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0911 

behandeld worden in de vergadering van 09 november 
2021.  
Wordt geagendeerd zodra nieuwe notitie gereed is. 

1805-5 
0911 
1801 

Agenderen schouwverslag in wijkraad.                               
Komt op de agenda van 14 december.                                                                    
Komt op de agenda zodra afstemming tussen de 
werkgroepen “Groen” en “Infra” heeft plaatsgevonden. 
 

Hendrik-Jan 
 
 
Desiree/Rob 

1409-2 
1210 
0911 

Organiseren cursus reanimatie. 
Contact opnemen met stichting Hartveilig Den Bosch. 
Wordt opgepakt zodra coronamaatregelen dit toelaten.  

Peter 

1210-1 Benaderen andere sponsor voor wegvallen AH Molenhoek Ben 

1210-2 
0911 

Discussie over mogelijkheden “openheid en gebruik” BB. 
Wordt geagndeerd na behandeling van dit onderwerp in 
de beheergroep BB. 

bestuur 

1801-1 Opstellen verantwoording subsidieverstrekking gemeente Peter 

 
 
Volgende geagendeerde bijeenkomsten: 
- 18 januari 2022                    Reguliere BV start 19.30 uur BB. 
- 15 februari 2022                  Reguliere (uitgestelde) BV start 19.30 uur BB. 
- 15 maart 2022                      Reguliere (uitgestelde) BV start 19.30 uur BB. 
- 12 april 2022                        Reguliere BV start 19.30 uur BB. 
- 10 mei 2022                          Reguliere BV start 19.30 uur BB. 
- 14 juni 2022                          Reguliere BV start 19.30 uur BB. 

 
De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  
 

 


